
 
Zápis z jednání  

 
Sdružení rodičů a přátel ZŠ a MŠ Pod Budčí 

Se sídlem čp. 50, Zákolany 273 28 
IČO 26983095 

 
Místo konání: Klubovna hasičské zbrojnice v Zákolanech, čp. 114, Zákolany 273 28 
Datum a doba konání: 21. listopadu 2024, 16,30 – 18,00hodin 
Předseda: Theodora Wittlichová 
Zapisovatelka: Martina Kollinerová 
Přítomní členové: uvedeno v prezenční listině 
 
Program: 
1. Zahájení členské schůze 
2. Finanční záležitosti 
3. Informace o činnosti v roce 2024 
4. Další plánované akce 
5. Dětský klub 
6. Diskuse 
 
Průběh jednání: 
1. Zahájení členské schůze, vyplnění a ověření prezenční listiny. 
Schůzi zahájila Lucie Wittlichová přivítáním členů SRPŠ a představením přítomných 
rodičů. 
 
3. Finanční záležitosti 
Z. Kočířová informovala přítomné o aktuálním stavu účtu, kde je v současnosti 5.840 
Kč. Po doložení Zprávy o realizaci obdržíme 10 000 Kč ze strany MAS Přemyslovské 
střední Čechy na projekt POLE. Z dotace byl zakoupen elektrický mlýnek na obilí. 
Finanční zdroje SRPŠ se skládají z pravidelného příspěvku obce, členských 
příspěvků a dotací na jednotlivé projekty. 
V této souvislosti bude opětovně apelováno na rodiče, aby uhradili příspěvek ve výši 
200 Kč, neboť se jedná o symbolickou podporu všech akcí, které aktivní rodiče 
připravují ve svém volném čase. 
Z Rozpočtu SRPŠ se v roce 2024 hradily honoráře za přednášky zajímavých hostů, 
náklady na velikonoční vázání, drobný materiál, příspěvek na hudební projekt Hudeč 
– zákolanský Open Mic a květiny pedagogickému sboru.  
Poděkování patří Leoši Krkoškovi a Petře Gottwaldové za sponzorské dary. 
 
4. Informace o činnosti v roce 2024 
 
Projekt Pole  
L. Wittlichová představila celoroční projekt POLE, který probíhal pod vedením Adama 
Janouška, Otty Bernáška a dalších učitelů a asistentů od jara do podzimu 2024. Děti  
vyklučily obecní pozemek, na němž následně zasely a počátkem října sklidily pšenici. 
V rámci projektu se seznámily s tradičními technikami orby a setby, vyzkoušely si sklizeň 
pomocí srpů a následné mletí obilí. V současné době si z vlastní úrody pečou v rámci 
družiny chleba a pizzu. 
V příštím roce bychom chtěli v projektu pokračovat, nabízí se pěstování brambor a dýní. 



 
 
  
Přednášky pro děti 
I v letošním roce probíhala setkání se zajímavými hosty. Ve škole představil práci 
záchranáře Miloslav Škarda a děti se seznámily s prací psovoda. Členové hudebního 
uskupení Olaf představili dětem ve Stanu proti trudnomyslnosti na Budči středověké hudební 
nástroje. 
 
Svatováclavské slavnosti 28. září 
Proběhly opět za účasti desítek dětí, které přivítaly návštěvníky Svatováclavským 
průvodem. Děti se však zapojili i do dalších aktivit a prodeje občerstvení. Poděkování 
patří Adamu Janouškovi, Kateřině Kořínkové, ale i dalším učitelům a rodičům za 
skvělou organizaci a průběh.  
 
Dušičky 
V pozměněné podobě proběhl dušičkový večer za účasti více než sta dětí ze školy a 
obce. Děti s rodiči putovali ze školy přes Kováry na Budeč a cestou poznávali, jak 
svátek mrtvých uctívají v jiných zemích. Večer jsme zakončili zapalováním svíček na 
budečském hřbitově a vyprávěním u ohně. Poděkování patří Marii Pánkové, Martině 
Kollinerové, Kateřině Šustové a všem, kdo se na tomto skvělém večeru podíleli. 
 
Stan proti trudnomyslnosti  
Další novou akcí kultury milovného týmu rodičů a přátel školy se letos stal vojenský 
stan s kamny na Budči, kde se od 1. listopadu uskutečnilo několik akcí - hudební 
workshop, promítání pohádek a filmu Farářův konec, večer deskových a karetních 
her a vyvrcholením bude v sobotu 23. listopadu koncert Čarolet. Stan oživil podzimní 
atmosféru Budče a nabídl nový prostor k setkávání. 
 
4. Další plánované akce 
Vánoční vázání 27.11. se Zuzou Kočířovou a Martinou Kollinerovou. 
Mikulášská 6.12. v zahradě bývalé restaurace U Libuše 
Tatínkova pohádka -  každý čtvrtek od 17:00 v Klubovně hasičské zbrojnice 
Ples Rio 1. února 2025  
Masopust 22. února 2025 – Kováry 
Projekt POLE 
Přednášky ve škole 
 
5. Dětský klub 
Vedení klubu se od 1. září 2024 ujaly Marie Pidermanová a Simona Florianová. Proběhla 
renovace klubovny, nově jsou dětem zajišťovány svačiny a celoroční aktivity. Díky tomu se 
navýšil měsíční poplatek na 800 Kč + 200 Kč na svačiny. Dle ohlasů ze strany rodičů chodí 
děti do klubu rády a rodiče jsou s jeho vedením a fungováním spokojení. 
 
6. Diskuse 
V rámci diskuse bylo řešeno, jak zapojit do mimoškolních aktivit další rodiče.   
 
Proběhla debata k plávání, neboť děti si stěžují na chlad v plaveckém stadionu. 
Tématem byl též program dětí, které na plavání nechodí, ale neučí se. 
 



Marie Pánková nabídla škole účast na Festivalu umění a kreativity, který proběhne 
v dubnu 2025. 
 
L. Wittlichová a Š. Třísková poděkovaly všem rodičům a přátelům školy za jejich 
mimořádné nasazení pro školu a obec. 
 
 
 
 
Martina Kollinerová 
zapisovatel 
 


